

Title (en)

METHOD AND DISPENSING STATION FOR DISTRIBUTING ARTICLES

Title (de)

VERFAHREN UND ABGABESTATION ZUR VERTEILUNG VON WAREN

Title (fr)

PROCÉDÉ ET STATION DE DISTRIBUTION POUR LA DISTRIBUTION DE MARCHANDISES

Publication

**EP 4183719 A1 20230524 (DE)**

Application

**EP 23151370 A 20171219**

Priority

- AT 511722016 A 20161221
- EP 17835792 A 20171219
- AT 2017060336 W 20171219

Abstract (en)

[origin: WO2018112490A2] The invention relates to a method and an arrangement for distributing articles (2, 2a, 2b), in which an order for delivering articles (2, 2a, 2b) is acquired by an order management system, the articles to be delivered (2, 2a, 2b) are transferred from an article store (12), and the articles (2, 2a, 2b) included in an order are order-picked into at least one shelf compartment (6) of a mobile shelf unit (7, 7a...7m). The mobile shelf unit (7, 7a...7m) is then conveyed to a dispensing station (1a...1u) which comprises a first article storage region (A, A1, A2) and a customer access region (B, B1, B2) separated by a first separating wall (3, 3a, 3b), and is here brought into a transfer position in which the at least one shelf compartment (6) is accessible via a closeable opening (4, 4a, 4b) in said first separating wall (3, 3a, 3b). When an article dispensing system (5) accepts a request for transfer of the articles (2, 2a, 2b) by a person, or a machine (38, 44) associated with the person, it releases the closeable opening (4, 4a, 4b) when an authorisation for article (2, 2a, 2b) transfer is provided. Alternatively, the articles to be delivered (2, 2a, 2b) are loaded into said machine by a loading robot (42).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Abgabestation zur Verteilung von Waren, welche einen Warenlagerbereich (A, A1, A2), einen Kundenzugangsbereich (B, B1, B2), eine Trennwand (3, 3a, 3b), welche zwischen dem Warenlagerbereich und Kundenzugangsbereich angeordnet ist und eine verschließbare Öffnung (4, 4a, 4b) aufweist, ein Regal (7, 7a..7m) und ein Warenabgabesystem (5) umfasst. Die Trennwand umfasst mehrere Schwenktüren (10a..10g) zum Verschließen der zumindest einen Öffnung. Zumindest ein Teil der Schwenktüren ist paarweise gegenüberliegend angeschlagen. In einer Übergabeposition des Regals ist ein Regalfach durch die verschließbare Öffnung zugänglich. Das Warenabgabesystem ist dazu ausgebildet, eine Anforderung zur Übernahme der Waren durch eine Person oder einer der Person zugeordneten Maschine (38, 44) entgegenzunehmen. Ferner ist das Warenabgabesystem dazu ausgebildet ist, eine zusammenhängende Öffnung variabler Größe durch Freigabe mehrerer benachbarter und der Anforderung zugeordneter Schwenktüren individuell und abhängig von der Anforderung zur Übernahme der Waren freizugeben.

IPC 8 full level

**B65G 1/137** (2006.01); **B65G 67/02** (2006.01); **G06Q 10/08** (2023.01); **G07F 17/12** (2006.01)

CPC (source: AT EP US)

**B65G 1/1375** (2013.01 - EP US); **B65G 1/1378** (2013.01 - AT); **B65G 67/02** (2013.01 - EP US); **G06Q 10/0836** (2013.01 - EP);  
**G06Q 10/087** (2013.01 - EP); **G07F 17/12** (2013.01 - AT EP US)

Citation (applicant)

US 9120624 B1 20150901 - CASSADY TONY [US], et al

Citation (search report)

- [A] DE 102005032533 A1 20070118 - VERLAGSGRUPPE WELTBILD GMBH [DE]
- [A] DE 19716138 A1 19981022 - ACCUMULATA VERWALTUNGS GMBH [DE]
- [A] FR 2675130 A1 19921016 - A5 SYSTEMES [FR]
- [A] US 9120624 B1 20150901 - CASSADY TONY [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

**WO 2018112490 A2 20180628; WO 2018112490 A3 20181018**; AT 519498 A2 20180715; AT 519498 A3 20181215; AT 519498 B1 20181215;  
EP 3571143 A2 20191127; EP 3571143 B1 20230208; EP 4183719 A1 20230524; EP 4183720 A1 20230524; US 11312573 B2 20220426;  
US 2020002094 A1 20200102

DOCDB simple family (application)

**AT 2017060336 W 20171219**; AT 511722016 A 20161221; EP 17835792 A 20171219; EP 23151370 A 20171219; EP 23151534 A 20171219;  
US 201716470690 A 20171219